
Protokoll fört vid 
Svenska Friidrottsförbundets Förbundsårsmöte 2025 

 
Plats: Scandic Winn, Karlstad 
Tid: 2024-03-29 klockan 13.00-17.30  
 2024-03-30 klockan 08.00-12.00 
 
Bilaga 1: Röstlängd 
Bilaga 2: Styrelsens förslag (läggs till originalprotokollet) 
Bilaga 3: Motioner (läggs till originalprotokollet) 
Bilaga 4: Valberedningens protokoll (läggs till originalprotokollet) 
 

Lördag 29 mars 
 

Förbundsårsmötets öppnande 
Förbundsordföranden Johan Storåkers hälsade de närvarande välkomna till årets för-
bundsårsmöte, höll ett inledningsanförande och förklarade detsamma öppnat.  
 
Ungdomsfondens stipendium och Edvin Wides stipendium 
Stefan Olsson, GS redogjorde för vilka som blivit mottagare av ovan nämnda stipendium. 
 
Ungdomsfondens stipendium 
Patricia Kamga – Upsala IF  
Leo Göransson – Klippans FK  
Linus Jönsson – Tjalve IF  
William Trulsson – Malmö AI 
 
Edvin Wides stipendium 
Ebba Cronholm– Ljungby FIK 
Sebastian Lörstad– IFK Lidingö 
 
Kungörelse av SM-arrangör 2027 
Förbundsordförande Johan Storåkers kungjorde att förbundsstyrelsen utsett Turebergs Friid-
rottsklubb och Sollentuna Kommun till arrangör av Friidrotts SM 2027. 
 
 

Parentation 
Parentation hölls över följande personer vilka gått bort sedan förra förbundsårsmötet: 
 
Kenneth Andrén Turebergs IF/IF Linnéa 
Krister Andrén Kronobergs IK 
Claes-Göran Borg  Västsvenska FIF/Lidköpings IS 
Lou Cederwall  Hammarby IF 
Gunnar Fredriksson  IFK Lund 
Owe Fröberg   Statistiker 
Carl-Gustaf CG Johansson  IFK Växjö/Södertälje IF 
Lars G Lindström  Journalist 
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Carl Johan von Mentzer  IFK Halmstad 
Bengt Ohlsson  Mölndals AIK 
Alf Petersson   IFK Helsingborg 
Åke Temnerud  Örgryte IS/ Kvarnsvedens GoIF 
Douglas Weiberg  IK Ymer 
Gunnar Wennberg  Gefle IF 

 
 

§ 1 Upprop av ombud, fullmaktsgranskning, fastställande av röstlängd 
91 ombud var registrerade för lördagen.  
 
 Förbundsårsmötet beslutade 

 att fastställa röstlängden till 91 ombud. 

 
§ 2 Val av mötesfunktionärer 
 a) ordförande 
 Tomas Riste, valberedningen, föreslog Christer Pallin till mötesordförande. 
  

Förbundsårsmötet beslutade 
 att till mötesordförande välja Christer Pallin. 
 
 b) sekreterare 
 Tomas Riste, valberedningen, föreslog Anna Jonsson till mötessekreterare. 
 
 Förbundsårsmötet beslutade 
 att till mötessekreterare välja Anna Jonsson. 
 
 c) två protokolljusterare att jämte mötesordförande justera mötesprotokollet 

Tomas Riste, valberedningen, föreslog Anna Lindfors, Mittsvenska Friidrottsför-
bundet och Mikael Romell, Göteborgs Friidrottsförbund till protokollsjusterare. 

 
 Förbundsårsmötet beslutade 
 att till protokolljusterare välja Anna Lindfors och Mikael Romell. 
 
 d) tre rösträknare 

Tomas Riste, valberedningen, föreslog Björn Sveen, Gotland- Stockholms Friid-
rottsförbund, Wiveca Ögren, Norra Norrlands Friidrottsförbund och Stefan 
Mattsson, Östsvenska Friidrottsförbundet som rösträknare. 

  
 Förbundsårsmötet beslutade 
 att till rösträknare välja Stefan Mattsson, Björn Sveen och Wiveca Ögren. 
 
 

§ 3 Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt 
Stefan Olsson, GS, meddelade att ordinarie förbundsårsmöte utlystes 5 decem-
ber 2024 genom kungörelse på SFIF:s hemsida www.friidrott.se, vilket då är i 
enlighet med stadgarna som föreskriver att utlysningen ska ske minst tre 

http://www.friidrott.se/
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månader i förväg.  
 

 Förbundsårsmötet beslutade 
 att förbundsårsmötet var behörigen utlyst. 
 

§ 4 Fastställande av föredragningslista och arbetsordning för mötet 
 
 a) Fastställande av arbetsordning för mötet 

Se sid. 4 i årsmöteshandlingarna. 
Mötesordförande betonade att viktigt med skriftliga yrkanden samt att alla 
som vill yttra sig börjar anförandet med att säga sitt namn och distrikt. 
 

 Förbundsårsmötet beslutade 
att anta den föreslagna arbetsordningen. 
 
b) Fastställande av föredragningslista för mötet 
Se sid 8 i årsmöteshandlingarna. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att anta den föreslagna föredragningslistan. 
att sista tid för nominering för samtliga val utom valberedningen sker klockan 
17.30 på lördagen.  
 

§ 5 Rapporter på beslut att följa upp från tidigare FÅM 
 

2021; Tävlingstillstånd på andra språk enligt motion 
Föredragande: Stefan Olsson, GS. 
 
Finns numera på engelska på friidrott.se. 
Eventuellt ytterligare språk får utvärderas.  
Genom denna återrapport anses beslutet färdigrapporterat. 
 
2021, Införande av Förbundstidtagningsledare motion 
Föredragande: Stefan Olsson, GS 
 
En ny utbildning benämnd ”Målfotodomare” kommer att införas under 2025. 
Genom denna återrapport anses beslutet färdigrapporterat. 
 
 
2023; Samordning av elitaktiva enligt motion 
Föredragande: Stefan Olsson, GS 
 
Arbetet har påbörjats men pausats.  
Ny rapport till förbundsårsmötet 2026 
 
2023; Stöd till elitaktiva 
Föredragande: Johan Storåkers, FS 
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Arbetet har varit igång en är numera en del av den operativa verksamheten. 
Genom denna återrapport anses beslutet färdigrapporterat. 
 

§ 6 Behandling av verksamhetsberättelse, årsredovisning samt revis-
ionsberättelse för det senaste verksamhetsåret 

 
a) Verksamhetsberättelse 

Mötesordförande Christer Pallin lämnade över ordet till Johan Storåkers, FS 
som gjorde korta nedslag i verksamhetsberättelsen för 2024. 
Johan redogjorde för delar i verksamhetsberättelsen, så som vad som skett 
på utbildningssidan t ex med de prioriteringar som gjorts på domarutbild-
ningar samt fina internationella resultat av toppeliten. Johan understrykte 
även vikten av att stärka vårt internationella arbete. 
Johan tackade Craft för ett fantastiskt fint och lojalt samarbete under 
många år och välkomnade adidas in i friidrottsfamiljen, ett samarbete vi ser 
med spänning fram emot. 
 
Freja Andersdotter, FS summerade arbetet kring Strategi 2025 – nyckeltal 
och vad som hänt i de nio prioriterade områdena i strategin. 

    
Verksamhetsberättelsen finns att ladda ner på; 
https://www.friidrott.se/media/c4xfa5di/vb-2024-digital-uppslag-ny.pdf 
samt resultatbilaga; 
https://www.friidrott.se/media/q3nj1oko/resultatbilagan-2024.pdf 
 
Ordet lämnades fritt 
Mikael Romell, Göteborgs Friidrottsförbund informerade att Rebecka Abra-
hamsson tävlar för Örgryte IS, inte Sävedalens AIK som det står i verksamhets-
berättelsen sid 66. 
Detta noteras och tas vidare till kommunikationsavdelningen för redigering. 
 
Verksamhetsberättelsen förklarades föredragen. 
 

 b) Årsredovisning  
Christina Berg, Förbundskansliet föredrog resultat- och balansräkningen för 
2024. 
Resultatet för 2024 blev -466 tkr och det egna kapitalet per 31/12 uppgår till 
+18 157 tkr. 
 
Ordet lämnades fritt 

 
Årsredovisningen förklarades föredragen. 

  
 c) Revisionsberättelse 

I frånvaro av revisor Josefine Fors, Grant Thornton läste mötesordförande upp 
revisionsberättelsens två uttalanden. 
 

https://www.friidrott.se/media/c4xfa5di/vb-2024-digital-uppslag-ny.pdf
https://www.friidrott.se/media/q3nj1oko/resultatbilagan-2024.pdf


Svenska Friidrottsförbundet 
Förbundsårsmöte 2025 

 5 

Ordet lämnades fritt 
 

 Revisorernas berättelse förklarades föredragen. 
 

d) Lekmannarevisorerna berättelse 
Pia Bosdotter Olson läste upp lekmannarevisorernas berättelse.  
Underlaget som finns publicerad i verksamhetsberättelsen är inte den rätta, 
den nya versionen läggs in i årsmöteshandlingarna samt justeras i den digitala 
versionen av verksamhetsberättelsen. 
 
Ordet lämnades fritt 
 
Lekmannarevisorernas berättelse förklarades föredragen. 
 
e) Disciplinnämndens rapport 
Leif Thunman läste upp disciplinnämndens rapport. 
 
Disciplinnämndens rapport förklarades föredragen. 
 
Ordet lämnades fritt. 

 
 Förbundsårsmötet beslutade 

att  med godkännande lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna; och 
att  med godkännande lägga årsredovisningen till handlingarna och därmed 

fastställa balans- och resultaträkningarna; och 
att  med godkännande lägga revisorernas berättelse till handlingarna; och 
att  med godkännande lägga lekmannarevisorernas berättelse till handlingarna; 

samt 
att  med godkännande lägga disciplinnämndens rapport till handlingarna. 

 
§ 7 Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning 
 Ordet lämnades fritt. 
 

Förbundsårsmötet beslutade 
att  i enlighet med revisorernas förslag bevilja förbundsstyrelsens ledamöter 

och GS ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2024. 
 

§ 8 Information 2025 års budget och prognos/inriktning för 2026–
2027 års budget  
Stefan Olsson, GS informerade kort om det ekonomiska läget framöver. 

  

§ 9 Behandling av verksamhetsinriktning för den kommande perioden, 
förbundsstyrelsens förslag och inkomna motioner 

 
Information om Verksamhetsinriktningen ”Friidrottens Strategi 2025” 
Johan Storåkers, FS informerade. 
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Friidrottens Strategi 2025 är verksamhetsinriktningen fortsatt fram till nästa 
förbundsårsmöte då en ny strategi ska fastställas. 
Verksamhetsplaner och budget är på två år, 2024–2025 års plan gäller fortsatt. 
 
Information om Verksamhetsplan 2025 
Stefan Olsson, GS informerade. 
Förbundsutvecklingsplanen (2024–25) med fokus på Barn&Ungdom, Para och 
Vuxenverksamheten.  
Elitutvecklingsplanen (2024–2025) med fokus på Elit- och landslagsverksam-
heten. 
Marknadsplanen (2020–2025) med fokus på intäkter från partners, media och 
arrangemang. 
Kansliets Verksamhetsplan med fokus på löpande verksamhet samt utveckl-
ingsaktiviteter. 

• FINNKAMPENS 100-års jubileum 
• Flytt till nya lokaler maj 2025 
• Hållbarhetsstrategi 
• Digitaliseringsstrategi 
• Följa upp organisationen inkl nyanställda på ledande positioner så som GS, 

Kommersiell chef och Sportchef 
 
Freja Andersdotter, FS föredrog kring de strategiskt prioriterade aktiviteterna 
(SPA) för 2025. 
Genomföra och följa upp aktiviteter: 

• Nya Strategin och process till FÅM 2026. 
• Barn & Ungdomsverksamheten, efter pandemin 
• Utbildningsverksamheten och plan 2025 med fokus på att den digitala platt-

formen ska vara på plats 
• Elit- och landslagsverksamheten med fokus på att fortsätta stärka stödet till 

elitaktiva och tränare. 
• I första hand säkerställa nuvarande intäktsnivå men också fortsätta se över 

möjligheterna att öka de egna intäkterna och stärka egenfinansieringen. 
 
Förbundsårsmötet beslutade att uppdra åt förbundsstyrelsen att jobba i enlig-
het med de föredragna planerna. 
 
 

§ 9.1   Styrelseförslag nr 1 – Certifieringssystem för tränare 
Styrelseförslag 1 föredrogs av Helene Hellmark Knutsson, Förbundsstyrelsen 
(FS) 
 
FS föreslog (sid 10 i årsmöteshandlingarna)  
att förbundsårsmötet ger FS i uppdrag att till förbundsårsmötet 2026 ta fram 
ett förslag för certifieringssystem för tränare och  
att förslaget tas fram med en bred representation från friidrottssverige. 
 
FS yrkade bifall till förslaget. 
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Förbundsårsmötet beslutade att bifalla FS förslag. 

 
§ 9.2  Styrelseförslag nr 2 – Demokratiska processen vid val av valberedning 

Styrelseförslag 2 föredrogs av Johan Storåkers, FS 
 
Förbundsstyrelsen föreslog (sid 12 i årsmöteshandlingarna) 
att lekmannarevisorerna får i uppdrag att registrera och offentliggöra nomine-
ringar till uppdragen som ordförande respektive ledamöter i Svenska Friidrotts-
förbundets valberedning. Sista dag för nominering till valberedningen fastställs 
till den 20 februari det aktuella året. Detta nomineringsförfarande startar att 
gälla inför förbundsårsmötet 2026.  
att denna hantering av nomineringarna utvärderas efter förbundsårsmötet 
2027. Ansvariga för utvärderingen är de då valda lekmannarevisorerna, med 
stöd av förbundskansliet. 
 
FS yrkade bifall till förslaget. 
 
Förbundsårsmötet beslutade att bifalla FS förslag. 
 

§ 9.3  Styrelseförslag nr 3 – Utvärdering av disciplinnämndens arbete 
Styrelseförslag 3 föredrogs av Stephan Hammar, FS som även hänvisade till vid 
registreringen utdelat reviderat förslag enl nedan. 
 
FS föreslog (sid 13 i årsmöteshandlingarna) 
att Disciplinnämnden ges i uppdrag att årligen upprätta en skriftlig samman-
ställning av disciplinnämndens arbete under verksamhetsåret;  
att sammanställningen tillställs valberedningen och revisorerna, samt publice-
ras med övriga handlingar till förbundsårsmötet; och  
att utvärderingen av disciplinnämndens arbete som minst innehåller informat-
ion om ledamöterna och deras mötesnärvaro, antalet ärenden som förekom-
mit, handläggningstid, vilka bestraffningar som utfärdats, antalet överklagande 
och antalet överklaganden där Riksidrottsnämnden fattat annat beslut; samt 
att en kompletterande paragraf (4 §) i 6 kap. SFIF:s stadgar antas enlig nedan:  
 
”4 § Utvärderingsrapport  
Disciplinnämnden upprättar årligen en skriftlig sammanställning av nämndens 
arbete under verksamhetsåret.  
Rapporten, som tillställs valberedningen och revisorerna samt föreläggs för-
bundsmötet, ska som minst innehålla information om ledamöterna och deras 
mötesnärvaro, antalet ärenden som förekommit, handläggningstid, vilka be-
straffningar som utfärdats, antalet överklaganden och antalet ärenden där 
Riksidrottsnämnden fattat annat beslut.” 
 
FS yrkade bifall till förslaget. 
 
Staffan Movin Gotland-Stockholms Friidrottsförbund yrkade bifall till FS förslag. 
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Förbundsårsmötet beslutade att bifalla FS förslag. 
 

§ 9.4  Styrelseförslag nr 4 – Förändringar i Stafett-SM utifrån motioner vid FÅM 
2020 
Styrelseförslag 4 föredrogs av Axel Lönnqvist, FS 
 
Förbundsstyrelsen föreslog (sid 15 i årsmöteshandlingarna) 
att årsmötet beslutar om dessa förändringar av formatet för Stafett-SM från 
och med 2026:  
att M22- och K22-klasserna vid Stafetten SM utgår; och 
att den äldsta löparen i laget avgör vilken åldersklass ett lag i JSM/USM stafett 
kan anmäla sig till; och 
att ersätta veteranklassernas M 4x400m och K 4x400m med Mix 4x400m; och  
att under en provperiod (2 år) införa Mix 4x400 i seniorklasserna; samt 
att under en provperiod (2 år) ta bort 4x800m och 4x1500m i seniorklasserna 
och istället genomföra en medeldistansmedleystafett.  
 
Var och en av ovanstående att-satser kan behandlas oberoende av varandra. 
 
FS yrkade bifall till förslaget. 
 
Johan Engholm, Bengt Olsson, Gotland- Stockholms Friidrottsförbund yrkade 
avslag på att-sats 6. 
 
Johan Engberg, Södra Svealands Friidrottsförbund, yrkade avslag på att-sats 2. 
 
Johan Engholm, Gotland- Stockholms Friidrottsförbund yrkade bifall på att-sats 
2. 
 
Per Jutterström, Södra Norrlands Friidrottsförbund, Peter Håkansson, Öst-
svenska Friidrottsförbundet yrkade bifall till FS förslag. 
 
Förbundsårsmötet beslutade att  
bifalla att-sats 1, 3, 4 och 5. 
bifalla att-sats 2 (ställt mot avslagsyrkandet) 
bifalla att-sats 6 (ställt mot avslagsyrkandet, efter försöksvotering och rösträk-
ning 47-33) 
 

§ 9.5 Motion 1: Mandat till ombud under 30 år vid förbundsårsmötet 
Styrelsens förslag angående motion 1 föredrogs av Freja Andersdotter, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 48 i årsmöteshandlingarna) 
att stadgemallen för SDF ändras så att åtminstone ett ombud tilldelas en indi-
vid under 30 år vid SDF:s beslut om val av ombud till förbundsårsmötet.  
att förändringen ska träda i kraft inför förbundsårsmötet 2026.  
 



Svenska Friidrottsförbundet 
Förbundsårsmöte 2025 

 9 

FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska avslå motionen.  
 
Ulrika Pizzeghello, Olivia Hansén, Östsvenska Friidrottsförbundet yrkade bifall 
till motionen. 
 
Mats Zetterlund, Södra Svealands Friidrottsförbund yrkade avslag till mot-
ionen. 
 
Försöksvotering genomfördes.  
 
Förbundsårsmötet beslutade  
att avslå motionen. 

  
§ 9.6  Motion 2: Förbundet ser till att föreningsstyrelser och andra organisationsle-

dare i Svensk Friidrott ges mer inspiration och bättre stöd. 
Styrelsens förslag angående motion 2 föredrogs av Johan Storåkers, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 51 i årsmöteshandlingarna) 
att ge stöd till SDF i deras arbete med att stimulera och hjälpa föreningsstyrel-
serna att planera och organisera sin verksamhet så att önskad utveckling kan 
bli verklighet, bl. a bli fler.  
att utbildning av organisationsledare ska finnas med i SDF:s utbildningsuppdrag 
samt att önskat och nödvändigt stöd för detta ges.  
att friidrottens organisationsledare prioriteras bland de resurser som finns till-
gängliga för friidrotten i RF’s ’projektstöd IF’. 
att i sin samverkan med RF-SISU säkerställa att SISU-distrikten kan ge stärkt re-
sursstöd till de friidrotts-SDF och deras föreningar som i samverkan och andra 
stimulansprojekt försöker stärka föreningsstyrelsernas arbete och planering för 
att utveckla verksamheten. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska anse motionen besvarad.  
 
Per Jutterström, Södra Norrlands Friidrottsförbund, Roland Ekström, Skånes 
Friidrottsförbund, Staffan Movin, Gotland-Stockholms Friidrottsförbund yrkade 
bifall till motionen. 
 
Bengt Olsson, Gotland- Stockholms Friidrottsförbund yrkade bifall till FS förslag 
om att anse motionen besvarad. 
 
Försöksvotering genomfördes.  
Rösträkning begärdes och genomfördes. 
 
Förbundsårsmötet beslutade  
att med 58 röster mot 29, i enlighet med FS förslag anse motionen som besva-
rad. 
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§ 9.7  Motion 3: Tillsätt en organisationskommitté i Svensk Friidrott 

Styrelsens förslag angående motion 3 föredrogs av Stephan Hammar, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 55 i årsmöteshandlingarna) 
att uppdra till förbundsstyrelsen att skapa den organisationskommitté som go-
vernanceutredningen föreslår i sin rapport. 
att kommittén finns på plats senast till förbundets höstmöte 2025 
 
Förbundsstyrelsen yrkade  
att förbundsårsmötet ska avslå motionen. 
 
Årsmötesförhandlingarna ajournerades för att återupptas kl 08.00 den 30 
mars. 
 
 

 

Söndag 30 mars 
 
Mötesordförande Christer Pallin förklarade dag två av förbundsårsmötet öpp-
nad. 
 

§ 9.7 forts  Förhandlingarna återupptogs avseende Motion 3. 
 
Stephan Hammar, FS rekapitulerar motion 3 och FS yrkande avslag till mot-
ionen. 
 
Per Jutterström, Södra Norrland yrkade bifall till motionen. 
 
Bengt Hansson, Skånes friidrottsförbund yrkade bifall till motionen och i hän-
delse att motionen avslås föreslog Bengt ett tilläggsyrkande; 
att förbundsårsmötet uppdrar åt lekmannarevisorerna att skyndsamt realpröva 
effektiviteten hos de fem åtgärdspunkter som styrelsen nämner, och att de be-
myndigas att anlita en extern organisationskonsult om de anser det önskas. 
 
Stephan Hammar, FS yrkade avslag på Bengt Hanssons tilläggsyrkande. 
 
Mötesordförande valde att förbundsårsmötet först skulle ta ställning till FS för-
slag om avslag till motionen. 
  
 
Förbundsårsmötet beslutade, efter försöksvotering,  
att avslå motionen  
 
Därefter valde mötesordförande att ställa Bengt Hanssons tilläggsyrkande mot 
FS yrkande om avslag.  
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Förbundsårsmötet beslutade  
att avslå Bengt Hanssons tilläggsyrkandeyrkande  
 

§ 9.8   Motion 4: Nya riktlinjer för livsmedel/mat 
Styrelsens förslag angående motion 4 föredrogs av Anders Svanholm, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 82 i årsmöteshandlingarna) 
att all mat som serveras där svensk friidrott är arrangör eller bjuder på mat ska 
bestå av näringsriktiga livsmedel med svenskt ursprung. Gärna lokalproduce-
rade eller ekologiska. Beträffande animaliska livsmedel såsom kött, mejeripro-
dukter, fläsk, fågel, fisk och vilt, ska det alltid vara svenskt ursprung. Beträf-
fande vegetabiliska livsmedel ska dessa i största möjliga mån vara svenskpro-
ducerade, då vårt klimat inte alltid möjliggör svensk produktion.  
att samtliga verksamheter i svensk friidrott skall uppmanas följa dessa riktlin-
jer. 
 
Förbundsstyrelsen yrkade  
att ge FS i uppdrag att ta fram en riktlinje för mat-och måltidsinköp inom 
Svensk Friidrotts verksamhet utifrån motionens och utlåtandets innehåll. 
att därmed anse motionen besvarad. 
 
Claes Littorin, Mittsvenska Friidrottsförbundet yrkade bifall till motionen. 
 
Försöksvotering genomfördes.  
Rösträkning begärdes och genomfördes. 
 
Förbundsårsmötet beslutade  
att med 43 röster mot 33, bifalla motionen. 
 

§ 9.9  Motion 5: Ökad insyn i Svensk Friidrotts jämställdhetsarbete 
Styrelsens förslag angående motion 5 föredrogs av Caroline Gedin, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 86 i årsmöteshandlingarna) 
att Svenska friidrottsförbundet minst en gång om året ska; 
• tydliggöra och offentliggöra målen med jämställdhetsarbetet 
• redovisa och följa upp hur nära målen vi är. 
 
FS yrkade  
att yrka bifall på motionens två att-satser med tillägg att FS till förbundsårsmö-
tet 2026 får i uppdrag att fram vilka mål och nyckeltal som skall redovisas. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att i enlighet med FS förslag bifalla motionens två att-satser med tillägg att FS 
till förbundsårsmötet 2026 får i uppdrag att fram vilka mål och nyckeltal som 
skall redovisas. 
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§ 9.10  Motion 6: Bojkotta Israel. 
Styrelsens förslag angående motion 6 föredrogs av Stephan Hammar, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 88 i årsmöteshandlingarna) 
att Svenska Friidrottsförbundet verkar för en idrottslig bojkott av Israel. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska avslå motionen. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att avslå motionen 
 

§ 9.11  Motion 7: SM-pokalen. 
Styrelsens förslag angående motion 7 föredrogs av Stephan Hammar, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 66 i årsmöteshandlingarna) 
att SM-pokalen delas in i två kategorier, tävlingar som sker på friidrottsarenan 
*) och tävlingar som genomförs utanför arenan. Det ska också liksom tidigare 
år gå att få en totalpoäng över samtliga SM-tävlingar.  
*) det har blivit populärt att plocka ut vissa grenar som normalt genomförs på 
friidrottsarena. T.ex. kula och stav som genomförts på andra platser för att 
locka publik ute på stan. Om så är fallet ska dessa grenar räknas som arenagre-
nar. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska avslå motionen; samt  
 
att uppdra till FS att under innevarande verksamhetsår genomföra och presen-
tera en utredning, som bland annat tar i beaktande berörda föreningars upp-
fattning, om hur beräkningsgrunden för SM-pokalen framgent bäst återspeglar 
förutsättningarna för att utse landets främsta friidrottsförening. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att i enlighet med FS förslag avslå motionen med tillägget att uppdra till FS att 
under innevarande verksamhetsår genomföra och presentera en utredning, 
som bland annat tar i beaktande berörda föreningars uppfattning, om hur be-
räkningsgrunden för SM-pokalen framgent bäst återspeglar förutsättningarna 
för att utse landets främsta friidrottsförening. 
 

§ 9.12  Motion 8: Deltagande vid nationella lagtävlingar. 
Styrelsens förslag angående motion 8 föredrogs av Axel Lönnqvist, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 94 i årsmöteshandlingarna) 
att ge FS i uppdrag att undersöka möjligheten att distrikt med små och få före-
ningar ska kunna delta med lag på nationella lagtävlingar. 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska bifalla motionen. 
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Mikael Pettersson, Gotland- Stockholms Friidrottsförbund ändringsyrkade 
att ge FS i uppdrag att undersöka möjligheten att alla distrikt ska kunna delta 
med lag på nationella lagtävlingar 
 
Motionären Ellinor Hannerfors, Norra Norrlands Friidrottsförbund yrkade bifall 
till Mikael Petterssons ändringsyrkande. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att bifalla motionen med ändringsyrkandet. 
 

§ 9.13  Motion 9: SM-medaljer till tränare och ledare vid SM-tävlingar  
Styrelsens förslag angående motion 9 föredrogs av Karin Grute Movin, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 96 i årsmöteshandlingarna) 
att även ledare och tränare ska få bevis på deras insatser som lagt grund för 
den aktive vid SM tävlingarna. Dvs en SM medalj i samma valör som de aktiva. 
En uppskattning som vi låter FS driva frågan vidare och rekommenderar att de 
tittar på grannlandet Finland som exempel.  
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska avslå motionen. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att avslå motionen. 
 

§ 9.14  Motion 10: Blågula framgångar, bättre finalfält, anpassa oss till ny praxis som 
tillämpades på OS/EM. 
Styrelsens förslag angående motion 10 föredrogs av Axel Lönnqvist, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 99 i årsmöteshandlingarna) 
att vid nationella seniormästerskap i grenarna 60m, 60mH, 100m, 100mH, 
110mH, 200m, 400m samt 400mH tillåta avancemang av de 6 (utomhus) re-
spektive 4 (inomhus) främst seedade anmälda atleterna till eventuella semifi-
naler utan att behöva springa kvalomgång. Seeding baserat på årsbästalistan 
på sista anmälningsdagen till mästerskapet. Samtliga 6 (4) atleter skall toppsee-
das vid banlottning i eventuell semifinal. 
 
att avprickning sker digitalt och då gärna dagen innan tävling. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska avslå motionen; samt 
 
att förbundsårsmötet ger FS uppdraget att under verksamhetsåret genomföra 
en bred utredning gällande hur svenska mästerskap kan utformas på ett sätt 
som tar hänsyn till både de aktivas tävlingsförutsättningar och publikens 
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upplevelse av arrangemanget.  
FS avser involvera motionären och samt ytterligare föreningar i arbetet. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att i enlighet med FS förslag avslå motionen med tillägget att förbundsårsmötet 
ger FS uppdraget att under verksamhetsåret genomföra en bred utredning gäl-
lande hur svenska mästerskap kan utformas på ett sätt som tar hänsyn till både 
de aktivas tävlingsförutsättningar och publikens upplevelse av arrangemanget.  
FS avser involvera motionären och samt ytterligare föreningar i arbetet. 
 

§ 9.15  Motion 11: Säkra fler deltagare i Friidrotts-SM 
Styrelsens förslag angående motion 11 föredrogs av Axel Lönnqvist, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 103 i årsmöteshandlingarna) 
att genomföra en undersökning bland aktiva och klubbar om deltagandet på 
SM där ett förslag skulle vara införandet av en preliminary round.  
att vid ett positivt svar kring detta i undersökningen tillsätter en arbetsgrupp 
som utvärderar fördelar och nackdelar, samt utformar ett förslag på hur detta 
ska kunna genomföras. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska anse motionen besvarad. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att anse motionen besvarad. 
 

§ 9.16  Motion 12: Påverka SOK om tydlighet kring OS-uttagningar, framtidskriterier 
och Topp och talang 
Styrelsens förslag angående motion 12 föredrogs av Johan Storåkers, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 99 i årsmöteshandlingarna) 
att Svenska friidrottsförbundet motionerar till SOK:s årsmöte om  
-att SOK tydliggör kriterierna för framtidskriteriet, dels kring ev. maxålder, dels 
om man kan vara med i framtidskriteriet flera gånger.  
-att SOK tydliggör kriterierna för vad som gäller för aktiva som tas ut i Topp och 
talang, samt att kontrakt skrivs med dem och att (minst) årliga uppföljningar 
genomförs och offentliggörs till respektive specialidrottsförbund. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska anse motionen besvarad. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att anse motionen besvarad. 
 

§ 9.17  Motion 13: Friidrott i hela Sverige – Säkerställande av data för distrikts- och 
föreningsutveckling  
Styrelsens förslag angående motion 13 föredrogs av Freja Avebäck, FS. 
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Motionärens förslag: (se sid 107 i årsmöteshandlingarna) 
att förbundet tar fram med en plan på hur man kan säkerställa att det finns till-
förlitlig och tillgänglig statistik avseende utvecklingen av friidrottandet i landet 
ned på kommunnivå.  
att förbundet ser till att data på ett enkelt sätt är tillgänglig för att analyseras 
och jämföras så att tillförlitliga beslutsunderlag kan ges till förbund, distrikt och 
lokalt. 
För båda att-satserna bör statistiken se till antalet föreningar, tränings- och täv-
lingsdeltagande som kan delas med distrikt och lokalt. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska bifalla motionen. 
 

§ 9.18  Motion 14: Avståndsmarkering för häckar  
Styrelsens förslag angående motion 14 föredrogs av Anders Svanholm, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 110 i årsmöteshandlingarna) 
att införa gemensamma tecken i Regelboken med färg/form för dom olika 
häckavstånden, så att det alltid är samma vilken arena man än kommer till. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska avslå motionen. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att avslå motionen. 
 

§ 9.19  Motion 15: Framtagande av övningsbank 
Styrelsens förslag angående motion 15 föredrogs av Helene Hellmark Knutsson, 
FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 112 i årsmöteshandlingarna) 
att det görs en övningsbank på alla övningar som vi nyttjar inom friidrotten: 
Vanliga basövningar, vanliga basövningar på gymmet och vanliga grenspecifika 
övningar 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska anse motionen besvarad. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att anse motionen besvarad. 
 

§ 9.20  Motion 16: Framtagande av träningsprogram för alla åldrar 
Styrelsens förslag angående motion 16 föredrogs av Helene Hellmark Knutsson, 
FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 114 i årsmöteshandlingarna) 
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att det i övningsbanken ska finnas lättare träningsprogram för alla åldrar med 
tillhörande instruktionsvideos för övningarna. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska anse motionen besvarad. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att anse motionen besvarad. 
 

§ 9.21  Motion 17: Nedre åldersgräns för deltagande i öppen klass 
Styrelsens förslag angående motion 17 föredrogs av Berndt Andersson, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 116 i årsmöteshandlingarna) 
att årsmötet uppdrar till styrelsen att se över regelverket gällande deltagande i 
senior öppenklass. Exempelvis en nedre åldersgräns. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska bifalla motionen. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att bifalla motionen. 
 

§ 9.22  Motion 18: Följ regelboken, även för veteraner 
Styrelsens förslag angående motion 18 föredrogs av Berndt Andersson, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 118 i årsmöteshandlingarna) 
att regelboken ska följas, även för veteraner 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska anse motionen besvarad. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att anse motionen besvarad. 
 
 

§ 9.23  Motion 19: Införande av SM-poäng för parafriidrott vid Svenska Mäster-
skapen 
Styrelsens förslag angående motion 19 föredrogs av Stephan Hammar, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 120 i årsmöteshandlingarna) 
att SM-poäng införs för alla grenar inom parafriidrott vid Svenska Mäster-
skapen 
att poängsystemet följer samma princip som övriga SM-tävlingar, med anpass-
ningar där det krävs för att beakta deltagarantal och klasser inom parafriidrott. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska avslå motionen. 



Svenska Friidrottsförbundet 
Förbundsårsmöte 2025 

 17 

 
Förbundsårsmötet beslutade 
att avslå motionen. 
 

§ 9.24  Motion 20: Översyn av regelverket för tävlingar för barn, ungdomar, seniorer 
och veteraner  
Styrelsens förslag angående motion 20 föredrogs av Berndt Andersson, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 123 i årsmöteshandlingarna) 
att Sveriges Friidrottsförbund gör en översyn av tävlingsreglerna, i syfte att mo-
dernisera regelverket genom mer flexibla och inkluderande tävlingsregler på 
alla nivåer och med särskilt fokus på barn- och ungdomsgrupper. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska avslå motionen. 
 
Linda Wemmert, Skånes Friidrottsförbund tackade för en positiv dialog med FS, 
samt gjorde tilläggsyrkande; 
 
att Svenska Friidrottsförbundet aktivt informerar om och uppmuntrar till alter-
nativa tävlingsformer för aktiva från 12 års ålder 
att Svenska Friidrottsförbundet tillsätter en arbetsgrupp med uppdrag att sam-
manställa och sprida goda exempel samt konkreta förslag på alternativa täv-
lingsformer för aktiva från 12 års ålder. 
 
Berndt Andersson, FS yrkade bifall till dessa två att-satser. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att avslå motionen samt bifalla de två att-satserna i tilläggsyrkandet 
 

§ 9.25  Motion 21: Stimulans för styrelseengagemang genom samarbete med Friskis 
& Svettis 
Styrelsens förslag angående motion 21 föredrogs av Johan Storåkers, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 126 i årsmöteshandlingarna) 
att styrelseledamöter, revisorer och valberedningsmedlemmar i föreningar an-
slutna till Svenska Friidrottsförbundet samt på förbundsnivå ska erbjudas kost-
nadsfri träning på Friskis & Svettis anläggningar. 
 
att en arbetsgrupp tillsätts för att kartlägga och utreda samarbetets praktiska 
och ekonomiska aspekter, med följande uppdrag:  
-Utreda om förmånen ska inkludera full tillgång till Friskis & Svettis gruppträ-
ningsutbud och gymanläggningar, eller om specifika begränsningar bör införas. 
-Säkerställa att samarbetet stärker både idrottens och folkhälsans roll, samt 
möjligheten för föreningar att utveckla sin verksamhet. 
-Undersöka möjligheten att inkludera Friskis & Svettis logotyp på landslagströ-
jor för seniorer, juniorer, veteraner och ungdomar, samt på klubbtröjor.  
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-Utvärdera hur ett vidgat samarbete kan erbjuda förmånliga träningskostnader 
för alla medlemmar i friidrottsföreningar på sikt. 
 
FS yrkade  
att förbundsårsmötet ska ense motionen besvarad. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att avslå motionen. 
 

§ 9.26  Motion 22: Tänk på vilodagen 
Styrelsens förslag angående motion 22 föredrogs av Johan Storåkers, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 129 i årsmöteshandlingarna) 
att Svenska Friidrottsförbundet inleder samverkan med forskningsinstitutioner 
och experter för att inhämta och sprida aktuell kunskap om balans och en hol-
istisk syn på träning. att Svenska Friidrottsförbundet utvecklar informations-
material riktat till föreningar, tränare och utövare, med fokus på hållbara trä-
ningsvanor och hur man förebygger risker.  
att Svenska Friidrottsförbundet kommunicerar vikten av träningsbalans och 
helhetstänkande genom sina digitala kanaler, i samarbete med föreningar och i 
samband med stora motionslopp.  
att Svenska Friidrottsförbundet arbetar för att kunskap om balans och dosering 
integreras i föreningarnas verksamhet, så att utövare på alla nivåer får stöd att 
träna hållbart. 
 
FS yrkade  
att anse att-satserna 1,2 och 4 som besvarade  
att avslå att-sats 3 
 
Kjell Selander, Göteborgs Friidrottsförbund vill ge ett medskick till FS att ta 
med sig i det fortsatta arbetet i denna fråga - att medicinska kommittén får i 
uppdrag att utveckla de råd som ges i FriskFriidrott.se. 
 
Helene Hellmark Knutsson, FS tackar för medskicket och informerar att FriskFri-
idrott.se ska ha en nylansering och att andan i motionen ska tas med.  
FS tar det som ett tydligt medskick. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att i enlighet med FS förlag att anse att-satserna 1,2 och 4 som besvarade samt 
att avslå att-sats 3. 
 

§ 9.27  Motion 23: Återlansera Folklandskampen 
Styrelsens förslag angående motion 23 föredrogs av Axel Lönnqvist, FS. 
 
Motionärens förslag: (se sid 133 i årsmöteshandlingarna) 
att ge sitt stöd till idén om att återlansera Folklandskampen i en modern tapp-
ning.  
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att utse representanter till en arbetsgrupp som ska utreda konceptet och dess 
genomförbarhet. 
att samarbeta internt med Friskis & Svettis och andra relevanta organisationer 
för att säkerställa ett brett deltagande. 
 
FS yrkade  
att bifalla motionen avseende att utse representanter till en arbetsgrupp som 
ska utreda konceptet och dess genomförbarhet.  
att motionens andra två attsatser ska anses besvarade. 
 
Motionären Kjell Selander, Göteborgs Friidrottsförbund tackar FS för svaret och 
yrkade bifall till FS förslag till beslut. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att i enlighet med FS förlag att bifalla motionen avseende att utse representan-
ter till en arbetsgrupp som ska utreda konceptet och dess genomförbarhet 
samt att motionens andra två attsatser ska anses besvarade. 
 

§ 10 Fastställande av medlemsavgift till förbundet 
 Stefan Olsson, GS, föredrog FS förslag till medlemsavgifter för 2026. 

På FÅM2024 beslutades att medlems-, sanktions- och övergångsavgifterna just-
eras en gång per år med index enligt KPI med basmånad januari 2025 om inte 
annat beslutas av förbundsårsmötet.  

 
Förbundsstyrelsen föreslog medlemsavgifter enl nedan; 
 
Medlemsavgifter 2026  
Föreningar  Tilläggsröstetal Medlemsavgift 
1-10            4  23 900kr 
11–20            3  17 900kr 
21–30            2  12 000kr 
31–136            1  5 900kr 
137–160            1  3 400kr 
Övriga föreningar           0  2 500kr 

 
Förbundsårsmötet beslutade 
att fastställa medlemsavgifter för 2026 i enlighet med förslaget 
 

 
Nomineringar - genomfördes som avslutande punkt på lördagen förutom valbered-

ningen som nominerades i anslutning till valet 

 
Nominering förbundsordförande för en tid av ett år 
Tomas Riste, valberedningen föreslog Johan Storåkers (omval). 
 
Nomineringen avslutades. 
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Nominering fyra ledamöter i förbundsstyrelsen för en tid av två år 
Tomas Riste, valberedningen föreslog Berndt Andersson (omval), Caroline Ge-
din (omval), Helene Hellmark Knutsson (omval), Anders Svanholm (omval) 
 

    Nomineringen avslutades. 

     
    Nominering ordförande disciplinnämnden för en tid av ett år 
    Tomas Riste, valberedningen föreslog Gunnar Brodin (nyval). 
 
    Nomineringen avslutades. 

 
Nominering två ledamöter till disciplinnämnden för en tid av två år 
Tomas Riste, valberedningen föreslog Jenny Madsen (omval), Roland Adrell (ny-
val). 
 

 Ulrika Pizzeghello, Östsvenska Friidrottsförbundet nominerade Carl Hedin. 
 

Nomineringen avslutades. 
 

Nominering ordförande valberedningen för en tid av ett år 
 
Lars Hagström, Helene Bourdin, Gotland- Stockholms Friidrottsförbund nomi-
nerade Tomas Riste. 
 
Ulrika Pizzeghello, Östsvenska Friidrottsförbundet, Per Jutterström, Södra Norr-
lands Friidrottsförbund nominerade Johanna Green. 

 
  Nomineringen avslutades. 
  

 Nominering av fyra ledamöter (2 kvinnor, 2 män) i valberedningen för en tid 
av ett år. 

  
 Mikael Romell, Göteborgs Friidrottsförbund nominerade Siv Tjärner, Andreas 

Thornell, Johanna Green och Anders Prytz. 
 
 Michael Nordh, Norra Norrlands Friidrottsförbund nominerade Siv Tjärner. 
 
 Mats Zetterlund, Södra Svealands Friidrottsförbund nominerade Emma Green. 
 
 Kjell Selander, Göteborgs Friidrottsförbund nominerade Anders Prytz. 
 
 Sara Högelius, Östsvenska Friidrottsförbundet nominerade Johanna Green. 
 
  

Nomineringen avslutades. 
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Nominering av revisor eller ett revisionsbolag, med uppgift att granska verk-
samhet, räkenskaper och förvaltning inom SFIF inom en tid av ett år 
 Tomas Riste, valberedningen föreslog revisionsbolaget Grant Thornton.  
 
Nomineringen avslutades. 

 
Nominering två lekmannarevisorer med personliga suppleanter för en tid av 
ett år 
 Tomas Riste, valberedningen föreslog Sofia Jäger Stenberg (nyval) och Stefan 
Mattsson (nyval) med personliga suppleanter Pia Bosdotter Olson (nyval) och 
Johnny Lingstam (omval) 
 
Nomineringen avslutades. 
 

VAL 

 
§ 11 a) Val av förbundsordförande, tillika styrelsens ordförande, för en tid av ett 

år 
Se nomineringar ovan. 

 
Förbundsårsmötet beslutade 
att välja Johan Storåkers (omval) till förbundsordförande, tillika styrelsens ord-
förande på ett år.  

 
 b) val av fyra ledamöter i förbundsstyrelsen, för en tid av två år 

Se nomineringar ovan. 
  

 Förbundsårsmötet beslutade 
att välja Berndt Andersson (omval), Caroline Gedin (omval), Helene Hellmark 
Knutsson (omval), Anders Svanholm (omval) till ledamöter i förbundsstyrelsen 
för en tid av två år. 

 
 c) Val av ordförande till disciplinnämnd, för en tid av ett år 

Se nomineringar ovan. 
  

 Förbundsårsmötet beslutade 
att välja Gunnar Brodin till ordförande i disciplinnämnden, för en tid av ett år. 

 
 d) Val av två ledamöter till disciplinnämnd, för en tid av två år  

Se nomineringar ovan. 
Antalet ledamöter ska vara lika fördelade mellan könen så mötesordförande 
konstaterade att det fanns två nominerade män till en plats vilket resulterade i  
att försöksvotering och därefter rösträkning genomfördes med resultatet; 
Roland Adrell – 41 röster 
Carl Hedin – 33 röster 
 



Svenska Friidrottsförbundet 
Förbundsårsmöte 2025 

 22 

 Förbundsårsmötet beslutade 
att välja Jenny Madsen (omval) och Roland Adrell (nyval) till ledamöter i disci-
plinnämnden, för en tid av två år 

 
  e) Val av revisor eller ett revisionsbolag, med uppgift att granska verksamhet, 

räkenskaper och förvaltning inom SFIF inom en tid av ett år 
  Se nomineringar ovan. 
 

Förbundsårsmötet beslutade 
 att utse revisionsbolaget Grant Thornton, för en tid av ett år. 
 
 f) Val av två lekmannarevisorer med personliga suppleanter för en tid av ett 

år 
 Se nomineringar ovan. 

 
Förbundsårsmötet beslutade 

 att välja Sofia Jäger Stenberg och Stefan Mattsson som lekmannarevisorer för 
en tid av ett år samt Pia Bosdotter Olson och Johnny Lingstam som personliga 
suppleanter för en tid av ett år. 
 

  g) Val av ordförande i valberedningen för en tid av ett år 
 Se nomineringar ovan 
 

Då det fanns två nominerade till ordförande i valberedningen genomfördes 
först acklamation, försöksvotering och därefter rösträkning med resultatet; 
Tomas Riste – 41 röster 
Johanna Green – 37 röster 
 
 Förbundsårsmötet beslutade 

 att välja Tomas Riste (omval) till ordförande i valberedningen för en tid av ett 
år. 

 
h) Val av fyra ledamöter (2 kvinnor, 2 män) i valberedningen för en tid av ett 
år. 
Se nomineringar ovan. 

 
  Förbundsårsmötet beslutade med acklamation 
 att välja Siv Tjärner (omval), Johanna Green (omval), Anders Prytz (omval) och 

Andreas Thornell (omval) till ledamöter i valberedningen för en tid av ett år. 
 
§ 12 Beslut om officiellt kungörelseorgan för förbundet 

Stefan Olsson, GS, föredrog ärendet och föreslog att förbundets hemsida 
www.friidrott.se ska vara dess officiella kungörelseorgan fram till och med 
nästa förbundsårsmöte. 
 
Förbundsårsmötet beslutade 
att bifalla förslaget. 

http://www.friidrott.se/
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§ 13 Förbundsmötets avslutande 

Avtackningar 
Förbundsordföranden Johan Storåkers avtackade följande personer på plats i 
Karlstad: 
Mötesordförande Christer Pallin, mötessekreterare Anna Jonsson samt 
Leif Thunman, avgående ordförande i disciplinnämnden. 
Leif-Göran Mosell, lekmannarevisor var inte på plats och kommer därför tackas 
av i efterhand. 
 
Johan Storåkers tackade därefter alla deltagare för visat intresse och fina dis-
kussioner, och inte minst för allas demokratiska engagemang i vardagen. 
Därefter förklarade han förbundsårsmötet 2025 för avslutat. 
 
 
 
  

 Christer Pallin   Anna Jonsson 
 Mötesordförande   Mötessekreterare 
 
 
 
 
 
 Anna Lindfors    Mikael Romell 
 Justerare    Justerare 
 
 
 
 
 

Anna Jonsson (Apr 15, 2025 10:14 GMT+2)
Anna Jonsson

Mikael Romell (Apr 15, 2025 10:48 GMT+2)
Mikael Romell

Christer Pallin (Apr 15, 2025 10:52 GMT+2)

Anna Lindfors (Apr 23, 2025 10:36 GMT+2)
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